



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P24129

Renewal of Mobile Device Management System (MDM) for e-Learning (expire on 17/4/2025)
電子學習流動裝置管理系統(MDM)續訂事宜(使用期於 17/4/2025 屆滿)

Starting from the 2020/21 academic year, our school has implemented the "Bring Your Own Device" (BYOD) e-learning policy. With teacher approval, students are allowed to bring tablets with "Mobile Device Management System" (MDM) installed for electronic learning purposes.

The subscription of MDM installed in your child's iPad will be expired on 17th April 2025. Parents are corrodingly requested to renew the subscription by purchasing and installing the newly implemented MDM system *- JAMF School MDM. Otherwise, the school will have to remove the management of the iPad from the MDM system, resulting in a loss of the management and monitoring function. The iPad will be unable to access the school's wireless network for online learning activities.

The annual subscription fee is \$72 which will be collected through the ePayment system. Details of the payment collection and installation schedule will be released later. Please sign the online reply slip by 6th March 2025. For any enquiries, please contact the IT Support Department at 2497 7110.

* Remarks: To install or remove MDM, the iPad must be restored to factory settings.

本校自 2020/21 學年開始推行「自攜裝置」BYOD 電子學習政策，同學經老師准許，可攜帶已安裝「流動裝置管理系統」(MDM)的平板電腦回校進行電子學習。

貴子弟的平板電腦(iPad)上的MDM將於2025年4月17日到期。貴家長須透過訂購及安裝本學年起新採用的流動裝置管理系統 - JAMF School MDM 來延續MDM的使用權。如未處理，學校須取消iPad在MDM系統中的管理權，導致失去管理和監控功能。同時，iPad將無法使用學校的無線網絡進行線上學習活動。

續訂1年費用為\$72，費用通過學校電子繳費系統收取，繳費詳情及安裝安排，將於稍後公布。請於2025年3月6日或之前簽署網上回條，如有任何查詢，請致電2497 7110與資訊科技支援處聯絡。

*注意：安裝新版本或移除MDM，均須把iPad回復原廠設定。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

28th February 2025 二零二五年二月二十八日



E-class Reply Slip

電子通告回條

I acknowledge the receipt of the above captioned eNotice concerning ‘Renewal of Mobile Device Management System (MDM) for e-Learning’. I

本人經已知悉 貴校來函有關「電子學習行動裝置管理系統 (MDM) 續訂」事宜。本人

will not renew the MDM subscription.

無意續訂。

will renew the MDM subscription for 1 year and restore the iPad to factory settings.

續訂使用權 1 年，並會把 iPad 回復原廠設定。